

非華語學生支援

Support for Non-Chinese Speaking Students

為建構共融和諧的校園，協助非華語學生學習中文及文化，本校給予非華語學生的支援如下：

In order to build an inclusive and harmonious campus and to help NCS students learn Chinese language and culture, our school provides the following support to NCS students,

- 1 以抽離式小組教學，按中文能力分組學習，支援非華語學生在中文學習的不同需要。
Group teaching to support the different needs of NCS students in Chinese language learning, by grouping them according to their Chinese language ability.
- 2 提供課後中文輔導班，鞏固學生中文學習。
Provide after-school Chinese tutoring classes to reinforce students' Chinese learning.
- 3 發展校本中文課程，加入儒學篇章及品德情意教育，讓學生認識中華文化，培養學生建立正確價值觀。
Develop a school-based Chinese curriculum that incorporates Confucianism and moral education to enable students to understand Chinese culture and develop correct values.
- 4 舉辦多元文化學習活動及購買教學資源，支援非華語學生學習中華文化及中文。
Organize multicultural learning activities and purchase teaching resources to support NCS students' learning of Chinese culture and language.
- 5 籌辦戶外考察活動，帶領學生衝出課室，認識香港社區及中華文化，以助學生融入社會。
Organize field trips to lead students out of the classroom and learn more about Hong Kong community and Chinese culture, which are able to help them integrate into society.
- 6 安排少數族裔助理於家長活動中提供即時翻譯，與非華語家長保持緊密聯繫，促進家校合作，進行有效溝通。
Minorities' assistants are arranged to provide instant interpretation during parent activities and maintain close contact with NCS parents, in order to promote home-school cooperation and effective communication.